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Technische vragen – Begroting 2024 
 

Bij indiening uiterlijk 10-10-2023 (10:00 uur), worden antwoorden uiterlijk 27-10-2023 in de dagmail en bij de 
vergaderingen geplaatst. Stuur het ingevulde format naar griffie@gemeenteraadmaastricht.nl  
 
Graag bij elke vraag de pagina aangeven waar de desbetreffende vraag aan refereert. 
 

 

Fractie: VVD 
  

Vraagnummer: 1 

Pagina:  22 

Vraag: Ambitie 5.C9: Wat is de status van de verkenning van een P+R voorziening in 
Maastricht West? Zijn de reeds gereserveerde middelen voor het uitbreiden van 
P+R plekken voldoende om een P+R in Maastricht West te realiseren? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 2 

Pagina:  30 

Vraag: Ambitie 7.C3: Welke ideeën zijn er om uitvoering te geven aan deze ambitie? 
Moeten wij denken aan het meefinancieren van de opstart van nieuwe 
opleidingen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 3 

Pagina:  89 

Vraag: Hoe hoog in de reserve productiemiddelen op dit moment? Kan deze reserve ook 
worden aangewend voor de uitvoering van de herijking van het afvalbeleid ? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 4 

Pagina:  259 

Vraag: Waarom subsidiëren wij het servicepunt grensoverschrijdende arbeidsbemiddeling 
in Kerkrade?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 5 

Pagina:  259 

Vraag: Waarom subsidiëren wij het Grens Info Punt in Aken? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 6 

Pagina:   

Vraag: Vaak zijn er inhoudelijke doelstellingen of targets opgenomen die onvoldoende 
onderbouwd zijn en sec gebaseerd zijn op de realisatiecijfers uit het meest recente 
verleden (2022). Zelfs indien blijkt dat wij betere scores hadden in andere jaren, 
worden deze waarden aangehouden. Ons is niet duidelijk welke ambitie de 
Gemeente heeft?  

Antwoord:  
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Vraagnummer: 7 

Pagina:  113 

Vraag: Waarom staat er 2021 bij 0.3 op pagina 113 (is 2022 niet bekend) of andere reden? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 8 

Pagina:   

Vraag: Zijn er binnen de ICT nog andere als investering gekenmerkte projecten (buiten 
reeds genoemde AFAS) die als gevolg van SaaS in exploitatie verantwoord moeten 
worden? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 9 

Pagina:   

Vraag: De verwachte bezetting 2023 is bijna 10% lager dan de formatie. Hoe gaat dit 
aangepakt worden in 2024? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 10 

Pagina:   

Vraag: Hoe kunnen we de voortgang monitoren van proces basis op orde. Welke Kpi's 
zullen opgenomen en gerapporteerd worden in het kader van de bedrijfsvoering? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 11 

Pagina:  221 

Vraag: Gaan wij op sociaal nu meer besparen dan oorspronkelijk bedoeld in 2024 en 2025 
? Zijn we dan aan het sparen voor de ravijnjaren? We storten meer in de reserves 
dan we onttrekken. 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 12 

Pagina:   

Vraag: Wat is verschil tussen een rendabel krediet en MJIP? Wat is een onrendabel 
krediet? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 13 

Pagina:  230 

Vraag: Hoe moet ik de mutatie mat vaste activa bij EMU zien 2023 140 mio en 2024 42 mio 
in relatie tot inv overzicht p. 230 waarin totaal 2023 198 mio en 2024 77 mio 
krediet is opgenomen. Wat is de verwachting dat daadwerkelijk wordt geïnvesteerd 
en waar kunnen we dit terug zien? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 14 

Pagina:   

Vraag: Hoe erg is de verwachte overschrijding op EMU saldo? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 15 
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Pagina:  289 

Vraag: Hoe moet ik overzicht p. 289 lezen? Bovenaan staat x 1.000 maar di lijkt mij niet 
realistisch. 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 16 

Pagina:  14 

Vraag:   3.C1 Hoe is de uitbreiding van hety aantal BOA’s gerealiseerd, hoeveel FTE is 
uitgebreid door de impuls in het coalitie akkoord en welk percentage uren maken 
deze op straat? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 17 

Pagina:  14 

Vraag: 3.C2 

Antwoord: Wanneer is de BOA inzet in de nachtelijke uren opnieuw opgestart, hoeveel 
capaciteit is daarvoor vrij gemaakt en wat zijn de ervaringen dusver van bewoners? 

  

Vraagnummer: 18 

Pagina:  14 

Vraag: 3.C5 Op welke plaatsen zijn fiets parkeerplaatsen bij gerealiseerd en is de 
handhaving daarop daadwerkelijk strikt geworden? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 19 

Pagina:  14 

Vraag: 3.C5 Is er al zicht op een ondergrondse fietsparkeerplaats onder de markt? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 20 

Pagina:  17 

Vraag: Het onderhoud van openbare ruimte en wegen, paadjes en andere scoort net een 
voldoende. Waarom is ervoor gekozen wederom een net voldoende te scoren en 
wat zou de gemeenteraad kunnen voorstellen om een 7 proberen te halen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 21 

Pagina:  19 

Vraag: De prestatie indicator openbare ruimte gaat van binnen de singels van A naar B en 
buiten van A naar C? Hoe komt dit en op welke manier kan de gemeenteraad 
bijsturen dat het A niveau binnen de singels wederom bereikt word en buiten de 
singels het B niveau? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 22 

Pagina:  221 

Vraag: Waarom is het restant taakstelling budgetplafonds niet gehaald? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 23 

Pagina:  221 
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Vraag: Waarom zijn budgetten met lagere impact nu opeens gevonden terwijl we in 2020 
zeer harde maatregelen hebben moeten nemen in het sociaal domein omdat het 
niet op orde was? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 24 

Pagina:  222 

Vraag: Is het mogelijk om C13B een hogere taakstelling op subsidies te maken bijvoorbeeld 
om in 2026 2 miljoen structureel vrij te maken? Wat is de totale uitgave in de 
subsidiepot en welke subsidies worden in het sociaal domein gegeven die 
vervangen kunnen worden door een andere systematiek? Bijvoorbeeld om de 
dienst van de instelling in te kopen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 25 

Pagina:  223 

Vraag: BUIG gelden blijken nu over te zijn, waar is het overige geld in 2020, 2021, 2022 en 
in het lopend boekjaar naartoe gegaan?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 26 

Pagina:   

Vraag: 223 

Antwoord: Waar zijn BUIG middelen eigenlijk voor bedoeld en hoe kan het zijn dat we over 
hebben op deze taak? 

  

Vraagnummer: 27 

Pagina:  224 

Vraag: E.3 we snappen de uitleg dat de OZB nu even gebruikt wordt als een stelpost, 
echter voelt het niet in de trant van het coalitieakkoord. Zal het college indien de 
financiële ruimte gezocht moet worden zich aan het coalitieakkoord houden en een 
oud voor nieuw discussie voeren en een ZBB-analyse opstarten? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 28 

Pagina:   

Vraag:  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 29 

Pagina:   

Vraag:  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 30 

Pagina:   

Vraag:  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 31 

Pagina:   



 BINNENGEKOMEN 
TEAM POSTBEHANDELING EN 
ARCHIVERING 

 D.D. 10-10-2023 
 No. 2023 – 04125 (Raad) 
 No. 2023 – 04126(Concernzaken) 

 

5 
 

Vraag:  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 32 

Pagina:   

Vraag:  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 33 

Pagina:   

Vraag:  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 34 

Pagina:   

Vraag:  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 35 

Pagina:   

Vraag:  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 36 

Pagina:   

Vraag:  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 37 

Pagina:   

Vraag:  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 38 

Pagina:   

Vraag:  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 39 

Pagina:   

Vraag:  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 40 

Pagina:   

Vraag:  

Antwoord:  

  

 


